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ZAPISNIK 47. REDNE IN VOLILNE SKUPŠČINE  

STRELSKE ZVEZE SLOVENIJE, 
ki je bila dne 10. 5. 2017 z začetkom ob 18. uri na Dolenjski cesti 11 v Ljubljani. 

 

Točka 1. 

V otvoritvenem govoru je predsednik Strelske zveze Slovenije, Janez Slapar, pozdravil vse prisotne, 

skupščini zaželel uspešno delo in podal predlog za izvolitev delovnega predsedstva. Na predlagano sestavo 
ni bilo pripomb, skupščina je soglasno sprejela 

 

SKLEP št. 1: V delovno predsedstvo so izvoljeni: 
- Anton Majerle, predsednik,  

- Alojz Vogrinec, član in 

- Mirko Ognjenovič, član. 
 

Točka 2. 

Predsedujoči Anton Majerle se je v imenu delovnega predsedstva zahvalil za izkazano zaupanje in predlagal 

sprejem dnevnega reda ter dal predlog v razpravo. Delegati so bili seznanjeni, da se seja skupščine snema. 
Peter Golob je predlagal spremembo dnevnega reda, da se 4. točka dnevnega reda prestavi na 7. točko, ter 

opozoril Skupščino na neskladnost 15. člena Poslovnika o delu Skupščine z 51. členom Statuta SZS. 

Predsedujoči je dodal, da so v neskladju še 6. člen, 12. člen ter 14. člen Poslovnika in ga je potrebno uskladiti 
s Statutom SZS. 

Predsedujoči je glede na razpravo dal na glasovanje predlog dnevnega reda s prestavitvijo 4. točke na 7. 

točko in predlog sklepa o delu  Skupščine v skladu s Statutom SZS in Poslovnikom SZS v točkah, ki so v 
skladu s Statutom. 

 

SKLEP št. 2: Skupščina je soglasno sprejela dnevni red: 

1. Otvoritev skupščine in izvolitev delovnega predsedstva 
2. Sprejem dnevnega reda, imenovanje zapisnikarja, dveh overiteljev zapisnika, 

verifikacijske komisije, kandidacijske komisije, volilne komisije in ugotovitvenega sklepa 

o številu predstavnikov regij in članic SZS z glasovalno pravico, 
3. Poročila o delu organov skupščine (poročilo o delu predsedstva, poročilo o poslovanju v 

letu 2016, poročilo disciplinskega razsodišča in poročilo nadzornega odbora), Razprava o 

poročilih in sprejem sklepov, 

4. Predlog sprememb Kodeksa etike SZS, 
5. Razrešnica dosedanjim organom SZS, 

6. Predlogi kandidatov in volitve novih organov SZS za mandatno obdobje 2017-2021, 

7. Poročilo EP 2017, 
8. Program dela in Finančni načrt SZS za leto 2017, 

9. Vprašanja, predlogi in pobude delegatov, razno. 

 
SKLEP št. 3: Skupščina je soglasno sprejela sklep o delu Skupščine v skladu s Statutom SZS in 

Poslovnikom SZS v točkah, ki so v skladu s Statutom SZS. 

 

Anton Majerle je podal predloge za imenovanje zapisnikarja, dveh overiteljev zapisnika, člane verifikacijske 
komisije, kandidacijske komisije in volilne komisije ter dal predloge v razpravo. Na predloge ni bilo 

pripomb, zato je dal predlog sklepa na glasovanje. 

 
SKLEP št. 4:  Skupšina je potrdila: 

- Elviro Valant za zapisnikarja, 

- Ernesta Deržka in Janeza Kelenca za overitelja zapisnika, 
- Verifikacijsko komisijo v sestavi Jurij Čakardić, predsednik, Zlatko Kostanjevec in Žiga 

Prajndl, člana,  

- Kandidacijsko komisijo v sestavi Henrik Valentinčič, predsednik, Oto Strakušek in 

Stanko Podlesnik, člana, 
- Volilno komisijo v sestavi Ernest Sečen, predsednik, Tadej Horvat in Marjan Heber, 

člana. 



 

Predsedujoči je Skupščini dal na glasovanje  sprejem ugotovitvenega sklepa o številu predstavnikov regij in 

društev na 47. Skupščini SZS z glasovalno pravico, ki je priložen h gradivu za skupščino. V skladu z 12. in 
17. členom Statuta SZS imajo posamezne regije in članice SZS (stanje na dan 10. 3. 2017) 45  predstavnikov  

na 47. skupščini SZS. 

 

SKLEP št. 5. Skupščina je soglasno sprejela ugotovitveni sklep, da ima 45 predstavnikov regij in članic SZS 
glasovalno pravico na 47. Skupščini SZS.  

 

V nadaljevanju je verifikacijska komisija preverila prisotnost predstavnikov regij in društev z glasovalno 
pravico in podala Skupščini poročilo, da je na 47.  Skupščini SZS prisotnih 42 delegatov z veljavnimi 

pooblastili. 

Predsedujoči je razglasil: 
  

SKLEP št. 6: Skupščina je sklepčna. 

 

Točka 3. 
Predsednik SZS Janez Slapar je predstavil poročilo o delu Predsedstva SZS. Poudaril je dejstvo, da v 

preteklem olimpijskem obdobju nismo dosegli pričakovanih ciljev, vseeno pa smo zabeležili nekaj dobrih 

rezultatov, med njimi tudi osvojeni zlato in srebrno medaljo na Paraolimpijskih igrah v Riu de Janeiru, 
Pohvalil je potek in organizacijo EP 10m Maribor 2017 ter seznanil delegate z okoliščinami, zakaj je bilo EP 

2017 prestavljeno iz Pragerskega v Maribor. Omenil je slabo sodelovanje z SC Gaj in drugimi pravnimi 

subjekti povezanimi z Igorjem Rakušo. Opozoril je na odprta vprašanja iz EP Maribor 2015, zlasti vprašanje 
dolga reprezentanci Velike Britanije v višini 15.869 EUR, kar se nanaša na njihovo preplačilo za prenočitve 

in pomotoma nakazano prijavnino za nastope na EP 2015 na TRR SC Gaj, ki bi jo reprezentanca Velike 

Britanije morala nakazati na TRR SZS v višini 8.180 EUR in ta znesek še vedno dolguje SZS. Delegate je 

seznanil z računom v višini 671.000 EUR, ki ga je SC Gaj izstavil SZS za uporabo strelišča v Pragerskem v 
letih 2012, 2013, 2014 in 2015, čeprav je SZS dala SC Gaj dvakrat prvo prioriteto med prijavljenimi projekti 

za sredstva pri Fundaciji za šport in mu s tem omogočila prejem 1,201 mio denarnih sredstev.  

 
Sekretar SZS Simeon Gönc je predstavil poročilo o poslovanju v letu 2016. 

 

V imenu predsednice Disciplinskega razsodišča Tijane Čebraja je sekretar SZS Simeon Gönc podal  

delegatom poročilo o delu Disciplinskega razsodišča za obdobje marec 2016 - marec 2017.  
 

Predsednik Nadzornega odbora Ernest Jazbinšek je predstavil poročilo Nadzornega odbora za leto 2016. 

 
Vsa poročila so delegati prejeli v pisni obliki priložena h gradivu za Skupščino. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo o podanih poročilih. Pojasnil je, da so Skupščine SZS javne in imajo na njih 
vsi pravico razpravljati, vendar so določene točke namenjene predvsem delegatom.  

V razpravi so sodelovali Igor Rakuša (kandidat za predsednika SZS), Savo Strmole (SD Vrhnika) in Ljubo 

Germič (podpredsednik SZS). Predsedujoči  je razpravo zaključil in pojasnil, da bo Igor Rakuša lahko podal 

svoja stališča glede EP Maribor 2015 in prejetih sredstvih Fundacije za šport v točki 6, med predstavitvijo 
svoje kandidature za predsednika SZS.  

Predsedujoči je dal sprejem poročil na glasovanje. 

 
SKLEP št. 7: Skupščina je soglasno sprejela poročila o delu organov SZS. 

 

Točka 4. 
Sekretar SZS Simeon Gönc je predstavil predlagane spremembe Kodeksa etike SZS, ki je bil v dopolnjenem 

besedilu priložen h gradivu za Skupščino. 

Predsedujoči je odprl razpravo. Ker ni bilo razprave, je dal predlog dopolnjenega besedila Kodeksa etike na 

glasovanje. 
 

SKLEP št. 8: Skupščina je soglasno sprejela Kodeks etike SZS v predloženem besedilu. 

 

                                                
1 Od katerih je SK Central prejel 1.169.335,38 EUR in Strelski center Gaj 183.914,00 EUR 



 

Točka 5. 

Predsedujoči  je pojasnil, da so bila poročila organov sprejeta, zato ni zadržkov, da se dosedanje organe SZS 
razreši in je dal predlog razrešnice v razpravo. Ker razprave ni bilo,  je dal predlog sprejetja razrešnice na 

glasovanje. 

 

SKLEP št. 9: Skupščina je soglasno sprejela razrešnico dosedanjim organom SZS. 
 

Točka 6. 

Predsednik kandidacijske komisije Henrik Valentinčič je podal kratko poročilo o poteku kandidacijskih 
postopov. Vse prejete kandidature so zbrane v razpredelnici in objavljene na spletni strani SZS. Za 

predsednika SZS za mandatno obdobje 2017-2021 sta kandidirala Janez Slapar in Igor Rakuša. H kandidaturi 

sta priložila programa dela in kandidatni listi za sestavo Predsedstva SZS. V kandidatni listi Igorja Rakuše 
sta bila navedena člana Peter Tkalec in Branko Košir, ki nista soglašala, da sta navedena na njegovi listi. 

Za Nadzorni odbor smo prejeli pet kandidatur, voli se tri kandidate.  

Za Disciplinsko razsodišče smo prejeli štiri kandidature za člane in dve za nadomestna člana. Voli se tri člane 

in tri nadomestne člane.  
Predsedujoči je dal na glasovanje predlog sklepa, da se kandidata za člana Disciplinskega razsodišča, ki bo 

prejel najmanj glasov na volitvah, imenuje za nadomestnega člana.  

 
SKLEP št. 10: Skupščina je soglasno sprejela sklep o volitvah v Disciplinsko razsodišče SZS, da se 

kandidata  za člana Disciplinskega razsodišča, ki bo prejel najmanj glasov na volitvah, 

imenuje za nadomestnega člana.  
 

Predsedujoči je pozval kandidata za predsednika SZS k predstavitvi. Glede na abecedni vrstni red je bil prvi 

na vrsti Igor Rakuša.   

 
Igor Rakuša je najprej predstavil svoje stališče glede nerešenih zadev iz EP 2015 in sredstev, ki jih je prejel 

od Fundacije za šport, kar je bilo izpostavljeno v 3. točki dnevnega reda. Razložil je organiziranost SC Gaj 

ter petih pravnih subjektov, ki upravljajo s SC Gaj in so v upravljanju Igorja Rakuše, med drugim tudi SK 
Central, ki je članica SZS. Za vse dogodke v zvezi s Fundacijo za šport obstajajo arhivi in pogodbe, ki jih je 

pregledalo Računsko sodišče in ni imelo pripomb na porabo teh sredstev. Z EP 2015 sam ni bil povezan in je 

bil v času prvenstva v tujini. SK Central je takrat vodila Valerija Štolcer, ki lahko da odgovore na morebitna 

vprašanja prisotnih glede še vedno odprtih vprašanj v zvezi z EP 2015. Poudaril je, da je po EP 2015 SK 
Central obiskala davčna inšpekcija na podlagi anonimne prijave, ki jo je po njegovem mnenju vložila SZS. 

 

Igor Rakuša je nato predstavil svojo kandidaturo in program dela, kar je v pisni obliki priloženo gradivu za 
skupščino. 

 

Predsedujoči se je zahvalil za predstavitev in pozval prisotne k razpravi, v kateri so sodelovali Henrik 
Valentinčič (KOKP SZS), Anton Klobčaver (SD Gorjanci), Drago Božec (SD Vremščica Vremski Btitof), 

Savo Strmole (SD Vrhnika), Aleš Štefančič (SD Sonja Vesel) in Janež Herman (SD Ljubo Šercer). 

 

Po končani razpravi je predsedujoči zaključil predstavitev Igorja Rakuše in pozval Janeza Slaparja k 
predstavitvi svoje kandidature in programa dela. 

 

Janez Slapar je predstavil svojo kandidaturo in program dela, kar je v pisni obliki priloženo v gradivu za 
skupščino. Predstavil je tudi svojo kandidatno listo za bodoče Predsedstvo SZS, kjer naj bi bilo več 

predstavnic ženskega spola in predstavnik za puško šibrenico. 

 
Po zaključku svoje predstavitve je Janez Slapar dal nekaj pojasnil in odgovorov Igorju Rakuši na njegove 

navedbe o organizaciji in izvedbi EP 2015 ter poudaril, da je bil Igor Rakuša podpredsednik OO EP 2015. 

  

Predsedujoči se je zahvalil za predstavitev in pozval prisotne k razpravi, v kateri so sodelovali Ernest Deržek 
(OSZ Kočevje), Valerija Štolcer (SK Central) in Janez Slapar.  Anton Majerle je predlagal, naj novo vodstvo 

SZS uredi in razreši odprta vprašanja med SK Central in SZS.  

 
Predsedujoči je zaključil razpravo in prešel na volitve novih organov SZS. Sekretar Simeon Gönc je razložil 

postopek glasovanja za predsednika, člane Nadzornega odbora in člane Disciplinskega razsodišča. 



 

Po preštetju glasovnic je predsednik volilne komisije Ernest Sečen objavil rezultate volitev: 

Oddanih je bilo 42 glasovnic, od tega 4 niso bile veljavne pri volitvah za predsednika, 1 glasovnica ni bila 
veljavna pri volitvah za Nadzorni odbor, 1 glasovnica ni bila veljavna pri volitvah za člane Disciplinskega 

razsodišča in 1 glasovnica ni bila veljavna pri volitvah za nadomestne člane Disciplinskega razsodišča. 

 

Na volitvah za predsednika SZS je prejel Janez Slapar 33 glasov in Igor Rakuša 5 glasov.  
Za Predsednika SZS za mandatno obdobje 2017 – 2021 je bil izvoljen Janez Slapar. 

 

V Nadzorni odbor so bili izvoljeni: 
Andreja Berdnik 31 glasov, 

Aleš Košir    26 glasov, 

Simona Molan             23 glasov. 
 

Kandidata Henrik Peternelj z 20 glasovi in Herman Janež s 15 glasovi nista bila izvoljena. 

 

Za člane Disciplinskega razsodišča so bili izvoljeni: 
Silvo Kostanjšek 31 glasov, 

Ernest Jazbinšek 30 glasov, 

Tijana Čabraja  30 glasov, 
Za nadomestne člane so bili izvoljeni: 

Brečko Franc  31 glasov, 

Anže Zore   27 glasov, 
Na podlagi sklepa skupščine št. 10 je kot nadomestni član Disciplinskega razsodišča izvoljen Melvin Babača, 

ki je prejel 25 glasov. 

 

Po izvolitvi organov skupščine je predsedujoči pozval  novo izvoljenega predsednika SZS, da predstavi svojo 
kandidatno listo za sestavo Predsedstva SZS. 

 

Predsednik SZS Janez Slapar se je zahvalil delegatom za izvolitev in s tem izkazano zaupanje. Delegatom je 
predlagal javne volitve zaprte kandidatne  liste za člane predsedstva SZS. Na njegovi kandidatni listi so: 

Polonca Sladić, podpredsednica in  predsednica Strokovnega sveta SZS,  

Branko Valenko, podpredsednik, 

Andreja Gorjup, članica, 
Anton Majerle, član,  

Branko Košir, član in 

Peter Tkalec, član 
 

Predsedujoči je dal predlog Janeza Slaparja v razpravo. V razpravi so sodelovali Peter Golob (Severna 

regija), Henrik Valentinčič (KOKP) in Savo Strmole (SD Vrhnika). 
Predsedujoči je dal na glasovanje predlog predsednika Janeza Slaparja, da se glasuje na javnih volitvah za 

kandidate na zaprti kandidatni listi. 

 

SKLEP št. 11: Skupščina je sprejela sklep o javnem glasovanju za kandidate za Predsedstvo SZS na zaprti 
kandidatni listi, ki jo je predlagal Janez Slapar. Za je glasovalo 34 delegatov, proti 6, 2 sta se 

vzdržala. 

  
Predsedujoči je dal na glasovanje predsednikovo zaprto kandidatno listo za Predsedstvo SZS. 

 

SKLEP št. 12: Skupščina je sprejela kandidatno listo za sestavo Predsedstva SZS, ki jo je predlagal Janez 
Slapar. Za je glasovalo 34 delegatov, proti 6, 2 sta se vzdržala. Skupščina je izvolila novo 

Predsedstvo SZS za mandatno obdobje 2017 – 2021 v sestavi: 

Polonca Sladić, podpredsednica, 

Branko Valenko, podpredsednik, 
Andreja Gorjup, članica, 

Anton Majerle, član,  

Branko Košir, član in 
Peter Tkalec, član. 

 



Točka 7. 

Predsednik OO EP 10m Maribor 2017 Ljubo Germič je predstavil EP s kratko video projekcijo izbranih 

utrinkov iz EP in prebral poročilo o organizaciji in izvedbi EP. Finančno poročilo EP bo naknadno 
posredovano Predsedstvu SZS. 

Ljubo Germič se je zahvalil SZS za pomoč pri organizaciji in izvedbi tega dogodka ter podaril predsedniku 

Janezu Slaparju spominsko plaketo. 

 
 

Točka 8. 

Predsednik SZS Janez Slapar je s predlogom Programa dela SZS seznanil prisotne že med predstavitvijo 
svoje kandidature. 

Predlog Finančnega načrta SZS za leto 2017 je predstavil sekretar SZS Simeon Gönc.  

Oba dokumenta sta priložena h gradivu za skupščino 
 

Predsedujoči je odprl razpravo k tej točki. Ker se nihče ni prijavil k razpravi, je dal na glasovanje predlog 

Programa dela SZS in predlog Finančnega načrta SZS za leto 2017. 

 
SKLEP št. 13: Skupščina je soglasno sprejela Program dela in Finančni načrt SZS za leto 2017. 

 

Točka 9. 
Marjan Hebar (SD Postojna) je opozoril predstavnike članic SZS na pravilno poslovanje društev, ker je imel 

v tem letu kontrolo Finančne uprave RS, ki je zelo natančno pregledovala društveno dokumentacijo za 

zadnjih pet let, zlasti dokumentacijo v zvezi z gotovinskim poslovanjem. 
 

Skupščina je bila končana ob 22.05. 

 

 
Zabeležila                  Predsednik delovnega predsedstva 
 

Elvira Valant                                  Anton Majerle 

 

 
 

 

Overitelja zapisnika: 
 

Ernest Deržek 

 
 

 

Janez Kelenc 


